
Değerli Konuklar, 

2008 yılı başından beri yaptığımız toplantılarda üniversitemizin geleceği ile ilgili 
birçok görüşü değerlendirdik, tartıştık, çeşitli sonuçlara vardık. Vardığımız 
sonuçlar yazdığımız stratejik planda kendini somutlaştırdı.  

“Ülkesinin kalkınmasına odaklanmış, uluslararası bir araştırma üniversitesi.” 

Stratejik planın ruhunu oluşturan bu amacı gerçekleştirebilmek için, bazı ön 
şartlar var. Bunların  

1. Ülkemizi çok iyi tanımamız  
2. Özel bir uluslararası ilişkiler politikası yürütmemiz, 
3. Araştırma altyapımıza yoğun yatırım yapmamız 

Ve hepsinden de önemlisi  

4. Bütün bunları hep birlikte yapmamız 

Çünkü bu ön şartları sadece bir öğretim üyemizin veya bölümümüzün tek 
başına başarması imkansız.  Bu yüzden üniversite yönetimi ile beraber herkesin 
üzerine büyük görevler düşüyor. 

Ülkemizi tanımamız için mutlaka yerel ve ulusal kamu politikalarını takip edip 
bunlarla ilgili projeler geliştirmemiz, araştırmacılarımızı bürokrasi ve STK’ları ile 
beraber çalışmaları için teşvik etmemiz gerekmektedir. Üniversitemizin Valilik, 
Belediye, DPT, Maliye Bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığı, Enerji Bakanlığı, Emniyet 
Müdürlüğü,  AB genel sekreterliği ile ortak proje çalışmaları vardır. Bu 
çalışmaların daha da arttırılması için iki merkez faaliyete geçmiştir: Toplumsal 
Araştırmalar Merkezi,  Stratejik Araştırma Geliştirme ve Koordinasyon Merkezi. 
Bu iki merkez de hemen somut sonuçlar vermeye başlamıştır. Yakın zamanda 
ülkemizin geleceği üzerinde çeşitli konularda politika belgeleri 
üretebileceğimize  güvenim tamdır. 

 Uluslararası ilişkiler alanında yoğun bir çaba harcıyoruz. İkili anlaşmalarla 
başka üniversitelerin olanaklarını üniversitemizin araştırmacılarına ve 
öğrencilerine açıyoruz. Erasmus programına özel destek veriyoruz. Bütün 
kongre, sempozyum, panel gibi bilimsel toplantıları destekliyor, uluslararası 
konukları teşvik ediyoruz. Önümüzdeki yılda birçok ulusal kongre ve 
sempozyum üniversitmizde yapılacak. Bunlara ek olarak  bağlantısızlar 



örgütünün bilim konseyi ve Tubitak la beraber  su ve toprak koruması konulu 
çalıştaya ev sahipliği yapacağız. 

 Araştırma altyapımıza özel önem veriyoruz. Hepinizin bildiği gibi bu sene 
ağustos ayında bütün bölümlere kurum projeleri için teklifte bulunmalarına dair 
bir yazı göndermiştik. BAP komisyonumuz Eylül sonunda yaptığı toplantıda 
bütün başvuran projeleri değerlendirmiş ve hepsine destek sağlamayı kabul 
etmiştir. Değişik alanlardan desteklenen    projelere bu sene 2.2 milyon YTL 
kaynak yaratılmıştır. Bu kaynağın miktarı geçen sene sadece 600.000 YTL idi. 
Gelecek sene bu kaynağı daha da arttırmayı hedefliyoruz.  

 Bütün bu çalışmaları daha kolay erişilebilir kılmak için ULAG ofisini 
kurduk, gerek uluslararası ilişkiler, gerek araştırma fonu, gerek proje destekleri, 
gerek üniversite sanayi işbirliği konusunda direk bilgi alabileceğiniz yer bu 
ofistir. Bu ofis vasıtasıyla İtalya veya Polonya’daki üniversitelerin AB proje 
destek ofisleriyle de direk bağlantı kurabilirsiniz. Hatta konsorsiyumlara 
girebilirsiniz. 

2009 için 2 ek projemiz daha var. Bunlardan birincisi, yeni bir merkez 
laboratuar binası inşa etmek. İkincisi ise bu binanın içini dolduracak merkez 
laboratuar altyapı projesi hazırlayıp DPT’ye sunmak. Bu proje için yakında ilgili 
bölüm başkanlarına toplantı çağrısını yapacağız. 

 Gelelim en başta değindiğimiz şartların sonuncusuna, yani bütün bunları 
hep birlikte yapmamız şartına. Bunu yapabilmemiz için öncelikle birbirimizi 
tanımamız gerekiyor. Hangi bölüm ne yapıyor?, kimler ne tür araştırmalarla 
ilgileniyor?, hangi cihazları kullanıyor? Günlük işlerimiz çok yoğun, bir bölümün 
düzenlediği toplantıya diğer bölümlerden katılım çok az oluyor. Sosyal 
toplantılarda bile çok nadir bir araya gelebiliyoruz.  

İşte üniversitemizde ilk defa düzenlediğimiz bilim haftasının temel amacı bu, 
birbirimizi görmek, belki  biraz hava atmak, değişik bölümlerin elindeki 
olanakları görüp kıskanmak, bunların sonucunda yeni projeler, yeni istekler, 
yeni hayaller, yeni ortaklıklar oluşturmak. 

 Bu arada ortaya çıkan görsel şölenden Denizli’nin başarılı lise son sınıf 
gençlerini etkilemek içinde yararlanmak istiyoruz. Biliyorsunuz Denizli ÖSS’de 
her zaman başarılı sonuçlar alan bir ildir. Sergimizi gezmeye gelecek lise son 



sınıf öğrencileri hem bölümleri tanıyacak, hem de üniversitemiz hakkında genel 
bir fikir edineceklerdir. Ne kadar çok başarılı öğrenciyi üniversitemize 
çekebilirsek, eğitim ortamımızın kalitesi o kadar yüksek olacaktır. 

Değerli Arkadaşlarım, 

Bütün bu yapmaya çalıştığımız uygulamalar, mekanizmalar hepsi yeni 
şeyler, üniversitemizde ilk defa yapılıyor. Bu konularda bireysel ve kurumsal 
tecrübemiz az. Bunların yapılması için düşünsel, davranışsal ve kurumsal yapıda 
önemli değişimler gerekiyor. Bu değişimler kolay değil, gerçekleşmesi için çok 
çalışmak,  içselleştirilmeleri için çok uzun zaman  gerekiyor. Bu yüzden bu 
etkinliklerde görev alan arkadaşlarımız, normalden çok daha fazla emek 
harcıyor, normalden çok daha fazla sorunla karşılaşıyorlar, ama sonunda her 
zaman bir adım daha ilerde bir üniversite ortaya çıkıyor. Eğer bu yolda daha da 
ileriye gitmek istiyorsak görev alan arkadaşlarımıza, yapıcı eleştirilerle destek 
olmak zorundayız. Bu görevlerin hiçbiri bireysel çıkarlar için yapılmıyor.  Ben 
huzurunuzda araştırma alanında çalışan, organizasyonlar yapan, kurumsal 
projeler geliştiren, kurullarda görev yapan bütün arkadaşlarımıza teşekkür 
ediyorum. 

 Bugünün önemli gündem maddesi üretkenlik ödülleri. Hepiniz 
biliyorsunuz. Bundan 8 ay kadar önce devreye aldığımız AKBİS sistemine girilen 
kayıtlar üzerinden bölümlere ve kişilere üretkenlik ödülü verileceği resmi 
yazıyla duyurulmuştu. Bundan 15 gün önce Akademik Değerlendirme 
Kurulumuzun yaptığı toplantıda aday bölüm ve kişilerin  bütün dosyaları 
incelendi. Daha sonra alanlara ayrılarak incelemeler sürdürüldü. Sonuç olarak 
AKBİS üzerindeki verilerin güvenilirliği şu aşamada hakça bir ödülün verilmesine 
imkan vermediği görüşü ortaya çıktı. Akademik Değerlendirme Kurulumuz 
AKBİS üzerindeki verilerin düzenlenmesi, sistemin geliştirilmesi için  çalışılması 
ve sözü edilen ödüllerin Bahar yarıyılına ertelenerek, akademik yükseltme 
töreninde verilmesini kararlaştırdı. 

 Tabi bu arada ödül için ayırdığımız bir kaynak mevcut. Bu kaynağı geri 
iade etmeden bölümlerin kullanımına nasıl bir yöntemle sunabiliriz sorusu 
hakikaten çok zor bir konu olarak ortaya çıktı. Birincisi bunun bir ödül olması 
gerekiyor, ikincisi nesnel nedenlere dayanması gerekiyor, üçüncüsü de bugüne 
yetişmesi gerekiyordu. Bu nedenle kısa dönemde yapabileceğimiz tek şey olan 



web of  science verilerine başvuruldu. 2007-2008 yılı verilerinin, araştırma 
görevlisi hariç, öğretim elemanı sayısına bölünmesi ile elde edilen katsayı 
üzerinden değerlendirme yapılmasına, sağlık, sosyal, fen ve mühendislik 
alanlarında ödül verilmesine karar verildi. Bu kararla bütün alanlarda gerçeğe 
yakın sonuçlar elde ederken, her zamanki gibi sosyal bilimleri 
değerlendirememiş olma sorunuyla karşılaştık.  

Web of science verileri dikkate alındığında bu sonucun ortaya çıkması her 
zaman beklenmektir. Bu yüzden AKBİS verileri sosyal bilimler için çok önem 
taşıyor. Yapılacak düzenlemelerle AKBİS daha fonksiyonel hale gelecektir ve 
sosyal bilimlerin gerçek üretkenliği gözler önüne serilecektir. Bütün sosyal 
bilimcilere, şimdi buradan birsöz vermek istiyorum. İkinci dönem vereceğimiz 
ödüllerde sosyal bilimler özel olarak teşvik edilecektir.  

Ben bu zor ve sorumluluk taşyan çalışmayı bu kadar kısa sürede yapan 
bütün Akademik Değerlendirme Kurulu üyelerine teşekkür ediyorum.  

Değerli Arkadaşlarım, 

Hepimiz eski usullere göre, geleneksel malzemelerden yapılmış bir teknedeyiz. 
Ne kadar iyi denizci olursak olalım, ne kadar çok çalışırsak çalışalım, ne kadar 
genç veya tecrübeli olursak olalım geminin gittiği yöne gitmeye mahkumuz. Bu 
yüzden gemimizi döndürmek zorundayız. Geçen sene gerekli mekanizmaların 
tam olmamasından dolayı dümeni hafifçe kırabilmiştik. Bu sene biraz daha 
keskin bir manevra yapıyoruz. Gelecek sene tam iskele alabanda yapacağız. 
Artık rotamız beraberce çizdiğimiz, “ülkesinin kalkınmasına odaklanmış, 
uluslararası  araştırma üniversitesi”dir. Sonuçta bireysel kazançlarla tek tek 
değil, hep beraber gideceğimiz limana varacağız.     

Değerli Arkadaşlarım, 

Düzenlediğimiz,  her etkinlikte sanatsal bir giriş veya bir vurgu yapmak 
üniversitemizde bir gelenek haline geldi. Bu akşamki Aleksander Markov 
konseri bilim haftamıza renk katacak, sadece ulusal düzeyde değil, dünya 
çapında önemli bir etkinlik. Hepinizi bu konsere bekliyoruz. Ama bu törende 
birşey yapmadık. Ben bu esikliğimizi, geçen hafta kaybettiğimiz Türkçemizin en 
değerli şairlerinden Fazıl Hüsnü Dağlarca’yı saygıyla anarak kaptmak istiyorum.  



Sevgimi unutmak için seyrederim bir tabloyu, bir mermeri, 
Ki ne kadar dalsa ruhum yeniden döner geriye: 
Okurum düşüne düşüne okuduğun şiirleri, 
Senin düşüncen geçerken üzerlerinde bir sıcaklık kalmıştır 
diye. 

 

Gelecek sene düzenlecek bilim haftasına kadar gececek bir senenin, hepimize 
daha çok proje, daha çok kaynak, daha çok ortak çalışma getirmesini diliyor, 
saygılarımı sunuyorum. 


